
Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ 

v Galante 

konaného dňa 2.11.2015 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 
1. Informácia o príjmoch a výdavkoch SŠZ za október 2015  

2. Vyhodnotenie činnosti členov komisie 

3. Prerokovanie návrhu rozpočtu pre oblasť športu na rok 2016  

4. Informácia o čerpaní dotácií za uplynulé obdobie roku 2015 

5. Rôzne 

 

Otvorenie 

Primátor Peter Paška predstavil členom Komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ 

v Galante prednostu MsÚ Petra Bodokiho a vedúcu oddelenia spoločenských služieb Mgr. 

Líviu Geškovú. Mgr. Zsolt Barczi privítal na zasadnutí vedúcu oddelenia spoločenských služieb 

MsÚ Mgr. Líviu Geškovú, členov komisie mládeže, telesnej výchovy a športu. Predseda Zs. 

Barczi  požiadal o rozšírenie programu o kontrolu úloh uznesení ako bod č.2 a v bode č.4 

prerokovať nájomnú zmluvu .  Členov komisie oboznámil s programom zasadnutia, ktorý bol 

jednomyseľne schválený. 

 

Bod č.1) Informácia o príjmoch a výdavkoch SŠZ za október 2015 

Predseda komisie požiadal riaditeľa SŠZ, aby informoval členov komisie o príjmoch 

a výdavkoch SŠZ za október 2015. 

 P. Varga - informoval členov komisie o stave prebiehajúcich prác v športovej hale a zároveň 

informoval ohľadne vyťaženia športových zariadení.  

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante podanú správu berie na 

vedomie bez pripomienok. 

 

Bod č 2) Kontrola úloh uznesení 

Mgr. Zsolt Barczi informoval členov komisie o poskytnutých finančných prostriedkoch ZŠ 

SNP na výstavbu tribúny, ktoré budú vrátené na účet mesta a v návrhu rozpočtu 2016    budú 

zapracované v sume 6000 €. Mgr. Andrej Tábori podotkol, že v rámci prieskumu trhu našiel 

pre realizáciu tribúny riešenie s nižšími nákladmi , na základe čoho  p. Takács navrhol aby p. 

Tabori konzultoval s p. Gálom riešenia a možnosti realizovania stavby tribúny na ZŠ SNP. 

Mgr. Zsolt Barczi – uviedol, že oslobodenie poplatku za prenájom ihriska v SOŠT 

v zriaďovateľskej pôsobnosti VUC TT je v štádiu riešenia. 

Predseda komisie – sa opýtal p. Geškovej , či už boli poskytnuté finančné prostriedky pre 

plavca A. Bukora vo výške 500 €, nakoľko sa našlo riešenie v spolupráci s predsedom finančnej 

komisie, akým spôsobom ich poskytnúť. 

Mgr. Gešková – informovala prítomných, že primátor mesta dňa 30.10.2015 písomne oznámil 

Á. Bukorovi, že z rozpočtu mesta na r.2015 sa mu poskytne uvedená suma na nákup športových 

potrieb. 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante dané splnenie uznesení berie 

na vedomie. 

 



 

Bod č 3)Vyhodnotenie činnosti členov komisie 

Mgr. Zsolt Barczi  - predniesol návrh vyplatenia odmien za II. polrok 2015 pre členov komisie 

– odborníkov z radov občanov. 

Komisia jednohlasne odsúhlasila návrh na vyplatenie odmien. 

 

 

Bod č. 4) Prerokovanie návrhu rozpočtu pre oblasť športu na rok 2016 
  

Návrh rozpočtu na rok 2016 bol doručený všetkým členom komisie spolu z pozvánkou. 

 

P. Varga informoval členov komisie, že navýšil návrh  rozpočtu pre SŠZ na rok 2016 z dôvodu 

zvýšenia počtu zamestnancov v SŠZ o jednu pracovnú silu, kvôli zastupiteľnosti a veľkého 

vyťaženia zamestnanca p. Szaba. 

Mgr. Barczi – žiada vedenie mesta o informovanie prerozdelenia financií získaných z 

futbalového turnaja  „Pohár mesta Galanta“ 

P. Takáč – informoval členov komisie o pripravovanej nájomnej zmluve medzi SŠZ a p. 

Križanom na prenájom časti futbalového ihriska v Hodoch.  

Mgr. Tábori – navrhuje, aby mesto dalo do užívania SŠZ okrem doterajších športovísk aj 

futbalové ihrisko v Hodoch.  

 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante berie návrh rozpočtu  na 

vedomie a odporúča navýšenie transferu pre SŠZ na prenájom futbalového ihriska 

v Hodoch na základe predloženej zmluvy.  V rámci rozpočtu sa prerokuje nájomná 

zmluva, nakoľko to má vplyv na SŠZ. Ďalej žiada do ďalšej komisie informovať 

o prerozdelení financií získaných z akcie „ Pohár mesta Galanta“ a žiada mesto 

o pridelenie do užívania SŠZ futbalové ihrisko v Hodoch. 

 

Bod č. 5) Informácia o čerpaní dotácií za uplynulé obdobie roku 2015 
Materiál bol spracovaný  oddelením OŠkKaŠ MsÚ a v tabuľkovej forme bol zaslaný členom 

komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Gešková – stručne informovala o poskytnutých dotáciách z rozpočtu mesta pre športové 

kluby za uplynulé obdobie roku 2015. Všetky pridelené dotácie boli odoslané . Dotácie je 

potrebné vyúčtovať do 31.12.2015. 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante informáciu o čerpaní dotácie 

za uplynulé obdobie roku 2015 berie na vedomie. 

 

Bod č. 6)  Rôzne 

Mgr. Barczi – opýtal sa členov komisie, či majú vedomosť o organizovaní väčších športových 

podujatí. 

Mgr. Gešková – informovala prítomných, že TTSK požiadal OSS o navrhnutie športovcov do 

ankety Športovec roka 2015.Ďalej uviedla, že každý športový klub bol vyzvaný o odoslanie 

návrhu do termínu 28.10.2015. Reagoval iba KO Box Club, ktorý navrhol troch boxerov a to: 

Viliama Tanka, Filipa Mészárosa, Andreja Csemeza. Ostatné kluby nereagovali. 

Požiadala členov komisie o navrhnutie ďalších športovcov. 

Členovia odporúčali mestu navrhnúť na ocenenie z KO Box Clubu iba Viliama Tanka. P. 

Kollárik navrhol na ocenenie Vandu Vargovú z tenisového oddielu.  

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante navrhla V. Tanka a prípadne 

po konzultácii s TK Slovan Galanta aj Vandu Vargovú na ocenenie Športovca  roka 2015. 

 



Mgr. Gešková – informovala členov o žiadosti p. Mgr. Vanča, ktorý požiadal mesto 

o poskytnutie plochy pre BMX4all na umiestnenie ich prekážok tak aby boli jazditeľné. 

p. Varga – uviedol, že uvedené prekážky sú umiestnené v priestoroch SŠZ. 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante navrhla, aby bola žiadosť 

riešená v spolupráci s oddelením rozvoja a aby bol oslovený p. Vančo, nech dá  návrh 

vhodnej lokality v meste. 

 

P. Varga – informoval členov o potrebe výmeny podlahy v športovej hale s možnosťou 

financovania aj na tri splátky. 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante odporúča schváliť finančný 

príspevok komisiou finančnou. 

 

Na záver predseda poďakoval prítomným za spoluprácu a zasadnutie ukončil . 

 

 

 

V Galante, dňa 04.11.2015       Mgr.Zsolt Barczi v.r 

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                                 predseda komisie  

  

 

 

 

  

 

 


